

MINISTÈRE DE DÉCENTRALISATION ET DU
DÉVELOPPEMENT LOCAL

REGION DU NORD-OUEST

DEPARTEMENT DE BOYO

COMMUNE DE FUNDONG

COMMISSION INTERNE DE PASSATION
DES MARCHES



MINISTRY OF DECENTRALISATION AND LOCAL
DEVELOPMENT

NORTH-WEST REGION

BOYO DIVISION

FUNDONG COUNCIL

FUNDONG COUNCIL INTERNAL
TENDERS BOARD

TENDER NOTICE

OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER BY EMERGENCY PROCEDURE N° **02** /ONIT/MINDDEVEL/FC/FCITB/2025 OF **13/02** /2025 FOR THE EXTENSION OF ELECTRICITY AT G.R.A FUNDONG LOT 1 AND NGWAH RURAL ELECTRIFICATION PHASE 1 (CONSTRUCTION OF THREE PHASE LV LINE WITH 3X50 MM2+1NP+2EP PREASSEMBLED ALUMINUM CABLE) LOT 2 IN FUNDONG MUNICIPALITY, BOYO DIVISION, NORTH WEST REGION.

1) SUBJECT OF THE INVITATION TO TENDER: Within the framework of the execution of the 2025 state budget, the State of Cameroon represented by the Mayor of Fundong Council hereby launches an Open National Invitation to Tender for the EXTENSION OF ELECTRICITY AT G.R.A FUNDONG LOT 1, NGWAH RURAL ELECTRIFICATION PHASE 1 (CONSTRUCTION OF THREE PHASE LV LINE WITH 3X50 MM2+1NP+2EP PREASSEMBLED ALUMINUM CABLE) LOT 2 IN FUNDONG MUNICIPALITY, BOYO DIVISION, NORTH WEST REGION.

2) NATURE OF SERVICE: The different tasks to be executed for this project shall comprise the following:

Lot 1

- Construction of Three phase transformation substation equipped with H61-160KVA 30KV/B2 transformer
- Sundry expenses

Lot 2

- Construction of a medium voltage three phase line with 3x34.4mm2 almelec cable
- Construction of 3 phase transformation substation equipped with H61100KVA 30KV/B2 transformer
- Sundry expenses

3) EXECUTION DEADLINE: The maximum deadline for the execution provided for by the Contracting Authority shall be **Three months (90 calendar days)** for all the lots with effect from date of notification of the Administrative Order to start works.

4) Lots: The works are as follows;

Lot 1: EXTENSION OF ELECTRICITY AT G.R.A FUNDONG

Lot 2: NGWAH RURAL ELECTRIFICATION PHASE 1 (CONSTRUCTION OF THREE PHASE LV LINE WITH 3X50 MM2+1NP+2EP PREASSEMBLED ALUMINUM CABLE)

NB: A bidder cannot tender for all the lots.

5) Estimated cost: The estimated cost after preliminary studies are as follows

LOT	Subject	Amount for the Project	Expenditure authorization N°	IMPUTATION
Lot 1	EXTENSION OF ELECTRICITY AT G.R.A FUNDONG	13.000.000 F.CFA	JA03527	
Lot 2	NGWAH RURAL ELECTRIFICATION PHASE 1 (CONSTRUCTION OF THREE PHASE LV LINE WITH 3X50 MM2+1NP+2EP PREASSEMBLED ALUMINUM CABLE)	50.000.000 F.CFA	JA05510	

6) Participation and origin: Participation in this invitation to tender is opened to competent Cameroonian enterprises that are in compliance with the fiscal laws and who are not currently excluded from public procurement.

- False declaration or falsified documents.

14.3- Technical File

- Complete documents or scanned documents ;
- False declaration, forged or scanned documents;
- Technical assessment mark lower than 75% of "YES".

14.4- Financial Offer

- Incomplete financial Offer;
- Non-compliant documents;
- Omission of quantified unit price in the financial offer;
- Absence of breakdown of prices;

14.5-Essential criteria:

The technical offer of the bidder shall be assessed along the following lines

NO	CRITERIA	MARKS
1.	General presentation	Yes/No
2.	Quality of the personnel	Yes/No
3.	Execution Methodology	Yes/No
4	Equipment	Yes/No
5	Pre-financing capacity	Yes/No
6.	References of the bidder	Yes/No
7	Attestation and report of site visit	Yes/No
8	Non-existence in the technical file of the rubric "organization, methodology and planning	Yes/No
9	Special Technical Clauses initialled in all the pages and signed, stamped and dated on the last page;	Yes/No
10	Special Administrative Clauses completed and initialled on all the pages and signed, stamped and dated on the last page	Yes/No

15) Award:

The contract shall be awarded to the bidder who would have obtained a minimum technical score of **75%** in the essential criteria and **100%** in the eliminatory criteria, taken in consideration and who would have proposed a bid with the lowest amount, in conformity with the regulations of the tender documents. (See article 33 of the Public Contracts Code).

15) DURATION OF TENDER VALIDITY: Bidders shall remain committed to their offers for a period of **ninety (90) days** from the last date of the submission of tenders, that is, the tenders shall be valid for 90 (ninety) days with effect from their submission deadline.

17) COMPLEMENTARY INFORMATION: Complementary information which could be technical in nature can be obtained from the Fundong Council Tel.: Phone: (237) 677755510

Email: fundongcouncil2014@gmail.com Website: www.fundongcouncil.org

18) AMENDMENT TO THE INVITATION TO TENDER: The Contracting Authority reserves the right, if need be, to subsequently amend this invitation to tender in conformity with the Public Contracts Code.

Fundong, the 13/02/2025

THE MAYOR OF FUNDONG COUNCIL
(Contracting Authority)



Denis Awoh Ndang

Copies:

- ARMP/B'DA
- CHAIRPERSON OF DTB/BOYO;
- DD/MINMAP BOYO
- DD MINDDEVEL BOYO
- DD MINEE BOYO
- NOTICE BOARDS
- FILE/CHRONO



AVIS D'APPEL D'OFFRES

AVIS D'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT PAR LE PROCEDURE D'URGENCE NO. 02 /ONIT/MINDDEVEL/FC/FCITB /2025, DU 13 / 02 /2025 POUR LA EXTENSION DE L'ELECTRICITE A GRA LOT 1 ET ELECTRIFICATION RURALE DE NGWAH-PHASE 1 LOT 2 DANS L'ARRONDISSEMENT DE FUNDONG, DEPARTEMENT DU BOYO.

1.OBJET DE L'APPEL D'OFFRES : Dans le cadre de l'exécution du Budget d'Investissement Public 2025, l'Etat de Cameroun représenté par, le maire de Fundong lance un Appel d'Offres national ouvert pour **EXTENSION DE L'ELECTRICITE A GRA LOT 1 ET ELECTRIFICATION RURALE DE NGWAH-PHASE 1 LOT 2 DANS L'ARRONDISSEMENT DE FUNDONG, DEPARTEMENT DU BOYO.**

2.Consistance des travaux : Les travaux comprennent notamment :

POUR LOT 1

- Travaux préliminaires
- Mitigation environnementale

POUR LOT 2

- Travaux préliminaires
- Traveux de construction
- Borne fontaine equipee d'un puisard
- Reseau de tuyauterie
- Mitigation environnementale
- Durabilite du projet

3.DELAI D'EXECUTION : Le délai prévu pour l'achèvement des travaux du présent appel d'offre est de continus (3 mois) à partir du jour de la notification de l'ordre de service

4.Allotissement : Les travaux sont en quatre (04) lots ci-après définis les travaux d'entretien pour LA **EXTENSION DE L'ELECTRICITE A GRA LOT 1 ET ELECTRIFICATION RURALE DE NGWAH-PHASE 1 LOT 2 DANS L'ARRONDISSEMENT DE FUNDONG, DEPARTEMENT DU BOYO.**

5.Prévisionnel : Le coût prévisionnel de l'opération à l'issue des études préalables est de ;

Lot	Sujet	Coût prévisionnel	N° de l'autorisation de dépense	IMPUTATION
1	EXTENSION DE L'ELECTRICITE A GRA	13.000.000 F.CFA	JA03527	
2	ELECTRIFICATION RURALE DE NGWAH-PHASE 1	50.000.000 F.CFA	JA05510	

dater de moins de trois (03) mois précédant la date originale de dépôt des offres ou avoir été établies postérieurement à la date de signature de l'Avis d'Appel d'Offres. Toute offre incomplète conformément aux prescriptions du Dossier d'Appel d'Offres sera déclarée irrecevable. Notamment l'absence de la caution de soumission délivrée par une banque de premier ordre agréée par le Ministère chargé des Finances. Les offres ne respectant pas le mode de séparation de l'offre financière, des offres administratives et techniques seront irrecevables.

13.Ouverture des plis : L'ouverture des plis se fera le 13 / 03 /2025 à 11heures, heure locale en une phase par la Commission communal de Passation des Marchés de la marie de Fundong, (Salle de conférence de la Marie de Fundong) en présence de chaque soumissionnaire qui le désire, ou son représentant dûment mandaté et ayant une parfaite connaissance des offres dont il a la charge. Une seule personne par offre remise, seule ou en groupement, sera admise. Les offres qui ne vont pas respecter les prescriptions du DAO seront rejetées. L'ouverture des plis sera faite en une phase.

- les dossiers administratifs et les offres techniques seront premièrement étudiés par les membres de la Commission communal de Passation des Marchés. Les entreprises n'ayant pas obtenu au moins **100%** des points de la notation sur des dossiers administratifs et **75%** pour dossier techniques seront éliminées.

14) ÉVALUATION DES OFFRES : Les offres seront évaluées selon les conditions suivantes :

14) Les Offres sera évalué en 3 étapes

- 1ère étape : évaluation d'Offre technique
- 2eme étape ; Analyse d'offre financière
- 3eme étape ; Critère d'évaluation sont les suivant :

14-1 **Critères éliminatoires**

- Absence de caution banque
- Les dossiers non-conforme aux prescriptions de ce Dossier d'Appel d'Offre sera déclarer non-recevable si la situation n'a pas régularisé dans 48 heures
- Fausse déclaration et pièces falsifiées ;
- Les plis non-conformité

14-2-**L'Offre Technique**

- Documents non-conforme ou documents scanne
- Fausse déclaration ou document scanne ;
- Obtention des notes inferieur a 75% de "OUI"

14-3- **L'Offre Financière**

- L'Offre Financière incomplet
- Documents non-conforme
- Omission des quantités de Prix Unitaire dans offres financière
- Absence des Prix détaillée.

14-4-**Critères essentiels**

L'Offre Technique de soumissionnaire sera évaluée de manier suivant :

No.	Critère	NOTE
1.	Présentation général	Oui/Non
2.	Qualité du personnel	Oui/Non
3.	Organisation Technique des Travaux	Oui/Non
4.	Equipment	Oui/Non
5.	Capacite financière	Oui/Non
6.	Références de l'entreprise dans la réalisation similaire	Oui/Non
7.	Attestation et Rapport de visite du site	Oui/Non
8.	Non-existence dans l'Offre Technique les mentions "organisation, Méthodologie et	Oui/Non